
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 13-04-2023 

Tijd 19:30 - 22:35 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw C. Piepers 

Voorzitter SV 

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

PAL:         

Afwezig / vervanging Mw. Peeters is afwezig, zij wordt niet vervangen 

Dhr Parren is afwezig. Hij wordt vervangen door 
Dhr A. Kierkels. 

Aanwezige portefeuillehouders H. van Helden, R. Martens, H. Wijers 

Ambtelijke ondersteuning L.Jeurninck 

Deelname derden  

Insprekers Bij punt 5.1. de heren Wetzels (namens de werkgroep) en 

de heer Vroomen (ouder) 

Publieke tribune  40 personen ouders uit Buggenum bij agendapunt 5.1 

Commissiegriffier J. Lommen 
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Raadsvoorstellen 

6.1 

 

Kindcentrum, fase Technisch Ontwerp 

De projectleider geeft een korte toelichting op het voorstel. De portefeuille-

houder meldt dat hij de procedure van het vooraf schriftelijk indienen van 

vragen als prettig ervaart, en gaat tijdens de vergadering in op de beant-

woording. Er komt niet ook nog een schriftelijke afhandeling. Indien na de 

vergadering blijkt dat toch niet alle vragen zijn beantwoord, dan kan een 

vervolgvraag worden gesteld. 

Voor wat betreft het gebouw is men binnen de begroting gebleven. Er is 

echter wel een vraag of de plafondhoogte van de sportzaal met ongeveer 70 

cm verhoogd moet worden tot 7 meter, zodat er ook wedstrijdvolleybal op 

hoog niveau gespeeld kan worden. De kosten hiervoor bedragen € 200.000. 

Het is aan de raad om deze keuze te maken. 

De gymzalen in de betreffende dorpen zullen na realisering van het IKC ge-

sloopt worden. 

De heer Jimmink meldt dat ook in Ell behoefte is aan sportzaal, de huidige 

gymzaal is aan groot onderhoud toe.  Een besluit nu voor een verhoging 

van het plafond bij het IKC heeft ook invloed voor de gymzaal in Ell. Dat zal 

dan geen sportzaal worden. Hij vraagt of dit is meegenomen in de overwe-

gingen. 

Daarnaast is er de vraag naar het KPJ gebouw bij de basisschool Hunsel. 

Wat is hier de stand van zaken. Om dit te kunnen behouden zal er ook on-

derhoud nodig zijn. 



 

Verder wordt gevraagd om geen accommodaties te bouwen voor de leeg-

stand. 

Deze vragen hebben wel deels betrekking op het onderwerp IKC maar lig-

gen buiten de scope van dit voorstel en zullen worden doorgezet naar de 

wethouder voor het accommodatiebeleid. 

Voor wat betreft de buitenruimte wordt gekeken of de opvang hemelwater 

van de school, gecombineerd kan worden met de afkoppeling van de Brigit-

tastraat en het centrum van Ittervoort. Door de meekoppelkansen kan de 

totale investering minder zijn. Ook hoopt men hierdoor nog subsidies te 

krijgen, maar dit is nog onzeker, en daarom niet mee berekend. 

Ook voor het speeltuinenbeleid is geld nodig, maar ook hier kan een combi-

natie gemaakt worden door gebruik door én de school, én na schooltijd voor 

alle kinderen. 

De planning loopt vertraging op vanwege de problematiek rondom de stik-

stofuitstoot. Er is wel overleg met Provincie en bureau Kragten om te kijken 

hoe toch al zaken in gang gezet worden. Verder ligt het op schema. Een 

nieuwsbrief zal binnenkort uitgaan. 

De commissie adviseert de raad dit voorstel te bespreken in de raad van 25 

april 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

6.2 

 

Motie voor maken van beleid na ramp 

De fractie D66 heeft een motie ter bespreking ingebracht over het vaststel-

len van beleid over acties de de gemeente neemt ingeval van een humani-

taire ramp. 

De commissie is verdeeld over de motie. Wel wordt ondersteund dat er ini-

tiatieven vanuit de inwoners moeten worden ondersteund, en dat hier ook 

ruchtbaarheid aan gegeven moet worden, maar van een bedrag per inwoner 

is de commissie geen voorstander. Ook het maken van criteria is lastig en 

zal altijd discutabel zijn. De fractie Ronduit Open ondersteunt de motie in 

deze vorm niet, maar is blij met initiatieven van inwoners zelf. 

De wethouder loopt niet warm voor de motie, er is sprake van inzet van ge-

meenschapsgeld. Hij is meer voor maatwerk, door het steunen van initiatie-

ven van de inwoners. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

7.1 

 

Brief VNG Gezond en Actief Leven Akkoord 

De heer Jimmink verwijst naar zijn motivatie, en roept nogmaals op om in-

tegratie van het sociaal domein en het zorgdomein, en in te zetten op pre-

ventie. 

De heer Janssen merkt op dat er al veel gebeurt op dit terrein binnen onze 

gemeente en dit is wat hem betreft voor dit moment voldoende. De heer 

Jeurnink geeft kort aan wat de gemeente nu al doet. (Preventieakkoord, 

sportakkoord, leefbaarheidsstijlakkoord en de brede combinatiefunctiona-

ris). Hiervoor zijn gelden gevraagd om die integraal lokaal op te pakken. 

Daarnaast wordt er in IZA verband regionaal opgetrokken. 

7.2 

 

Brief inwoner Ittervoort over aanstellen raadspersoon in elk dorp 

De brief aan de inwoner van Ittervoort is beantwoord in een persoonlijk ge-

sprek met de wethouder. De commissie complimenteert hem daarvoor. 

De inhoud zal verder ook besproken worden in een themazitting van het 

college.over onder meer bestuurlijke vernieuwing. 

De motivering van de agendering is echter veel breder, en die zal als onder-

legger dienen voor een agendapunt van de commissie bestuur en middelen 

van 17 mei 2023. 

8.1 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 

Er zijn geen stukken ter bespreking 

8.2 Aan de commissie gerichte stukken ter kennisname 

8.2.1 

 

Nakoming toezegging over Rekenkamerbrief Data-analyse sociaal 

domein 

De wethouder meldt dat de 6 gestelde vragen zijn beantwoord. 

De  commissie vindt de afdoening nog steeds onduidelijk, maar laat het hier 

vooralsnog bij. 
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Nieuwsbrief van de wethouder 

Voor wat betreft de praktijkondersteuners huisartsen. Gebleken is dat door 

de inzet van de praktijkondersteuners jeugd in 56 van de 81 gevallen geen 

doorverwijzing meer nodig was naar zwaardere hulpverlening. De gemeente 

wil dan ook inzetten op een groei van 2 naar 5 ondersteuners. Het duurt wel 

langer dan gehoopt. 

De heer Janssen vraagt naar de informatiebijeenkomst die de VNG wil orga-



 

niseren voor raadsleden en bestuurders over de problematiek rondom Oe-

kraïners en Asielzoekers. Men kan zich hiervoor aanmelden bij de VNG.  Er 

ontstaat discussie over de vraag of het college dit niet kan doen/organise-

ren. Het betreft echter een algemene informatie en niet lokaal gericht. 

Na afloop van de vergadering is het verzoek bij de griffie ingekomen om sa-

men met buurgemeenten een dergelijke bijeenkomst te (laten) organiseren 

door de VNG. 

De griffie gaat hiermee aan de slag. 
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Voorraadplanning Raadsvoorstellen 

De voorraadplanning zal worden aangepast ten aanzien van het voorstel 

over Uitbreiding onderwijshuisvesting de Ortolaan / De Widdonck . Dit voor-

stel komt in een volgende vergadering. 

11 

 

Mededelingen en Rondvraag 

Wethouder van Helden is voornemens een armoedeconferentie te organise-

ren op 1 juni. Hij wil deze keer ook per fractie 1 afgevaardigde uitnodigen 

daarbij aanwezig te zijn, zij het in de rol van toehoorder, zonder politieke 

rol. Gegadigden kunnen zich vóór 1 mei bij hem melden. 

De heer Verschuuren wil graag een evaluatie van de inzet van de Plangroep 

over de schuldhulpverlening in een volgende commissievergadering bespre-

ken. De wethouder meldt dat die komt zodra de eigen evaluatie van het col-

lege gereed is, naar verwachting binnenkort. 

12 

 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde in-

breng om 22:35 uur. 

 


